
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 22. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 296
Hvilke analyser ligger til grund for at tro, at der efter etableringen af Femern Bælt vil være 
brug for en tunnelfabrik i Lolland Kommune, jf. at der er tradition for, at der ved store 
infrastrukturarbejder etableres midlertidige byggepladser for bl.a. at undgå lang transport 
med store betonelementer som f.eks. tunnelelementer, og produktionsenheden til Femern 
Bælt er i fuld gang med at blive etableret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian Juhl (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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